
 

 

 Vo or een realistisch Nederland 

 

 

Schriftelijke vragen  

Nr.  

 

Betreffende: het schieten met een paintball geweer op een wolf.  

 

 

Geacht college van Gedeputeerde Staten,  

 

Toelichting: 

Diverse kranten berichten, dat de provincie Gelderland wolven gaat opjagen 

en met paintballgeweren op wolven gaat schieten.  

Dat de provincie Gelderland dit gaat doen schokt ons nog het minste, de 

grote schrik zit in het feit dat het artikel aangeeft dat wolven tam aan het 

worden zijn wat vele gevaren met zich mee kan brengen ook voor onze 

inwoners in Utrecht, waar de wolf vaak wordt gespot.  

 

Belang van Utrecht, vindt niet dat de wolf thuis hoort in ons land en specifiek 

in de provincie Utrecht . Ons land en onze provincie is te klein en te 

verstedelijkt. 

 

Wij hebben dan ook als fractie van BVNL Utrecht de volgende vragen aan GS, 

 

1. Is GS bekend met het feit, dat wolven tam aan het worden zijn en is GS 

het met BVNL Utrecht eens, dat dit vele gevaren meebrengt voor onze 

inwoners?  

2. Wordt erin onze provincie ook al gewerkt met het opjagen en 

beschieten van wolven om ze minder tam te maken of te verjagen?  



 

 

3. Is GS het met ons eens, dat eventuele inzet van het beschieten van 

tamme wolven met paintballgeweren weer een extra kostenpost met 

zich meebrengt voor de provincie?  

4. Kunnen we niet beter gezamenlijk via de IPO en BIJ12 de wolf weer het 

land uitjagen om zo de kosten te besparen en eventuele risico’s op 

aanvallen op inwoners met alle gevolgen van dien te voorkomen? 

5. Welke maatregelen neemt het college om te garanderen dat er naast 

dierenleed geen burgerslachtoffers vallen? 

6. Hoe kan het zijn dat het belang van de wolf zwaarder weegt dan het 

zinloos lijden van weerloos vee dat slachtoffer is van de wolf?  

 

 

Hoogachtend en met vriendelijke groet, 

René Dercksen  

Belang van Nederland  

 


